



Inside International Geneva

Pascal Le Droff

COTE Magazine s'associe au Club diplomatique de Genève pour vous révéler la Genève internationale de l'intérieur. Notre rencontre avec Pascal Le Droff, CEO Lagardère Travel Retail Suisse.

-/ COTE Magazine partners with the Diplomatic Club of Geneva to unveil the international Geneva from within. Our conversation with Pascal Le Droff, CEO of Lagardère Travel Retail Swiss.

Que représente pour vous la Genève internationale ?

Lors de mon arrivée comme CEO de Lagardère Travel Retail sur Genève en 2017, je me souviens avoir été marqué par la Broken Chair, la sculpture monumentale en bois situé devant l'entrée de l'Office des Nations unies à Genève réalisée par l'artiste suisse Daniel Berset, symbole de l'engagement de Genève dans la lutte contre les mines anti-personnel.

Salvador Dali disait « que la gare de Perpignan était le centre du monde ! » et Genève, siège européen des Nations unies, composé de 36 organisations internationales comme l'Organisation mondiale de la Santé, Genève symbole de paix et d'échanges entre les peuples est le « modèle mondial du multiculturalisme ! »

Comment vivez-vous la Genève internationale ?

En complément de son activité de retail Duty Free et fashion à destination des passagers de l'Aéroport International de Genève, Lagardère Travel Retail est en charge de l'unique magasin hors taxes destiné aux membres du personnel des missions permanentes et des organisations internationales et aux délégués étrangers et experts en mission avec statut diplomatique.

Nous sommes très engagés dans la vie de la Genève Internationale au travers de la Fondation pour Genève, du Club Diplomatique de Genève

What does international Geneva represent to you?

When I arrived as CEO of Lagardère Travel Retail in Geneva in 2017, I remember being captivated by the Broken Chair, the monumental wooden sculpture located in front of the entrance to the United Nations Office in Geneva.

Created by Swiss artist Daniel Berset, it symbolizes Geneva's commitment to the fight against anti-personnel mines.

«Genève symbole de paix et d'échanges entre les peuples est le « modèle mondial du multiculturalisme ! »»

Salvador Dali once said that "the train station of Perpignan was the center of the world!" Similarly, Geneva, the European headquarters of the United Nations, comprising 36 international organizations such as the World Health Organization, stands as a symbol of peace and exchange among people.

Geneva is the "global model of multiculturalism!"

How do you experience Geneva International?

In addition to its Duty Free and fashion retail activity aimed at passengers of Geneva International Airport, Lagardère Travel Retail manages the only duty-free store for permanent mission staff, international organization personnel, foreign delegates, and expert on diplomatic missions.

« La Genève Internationale se doit être encore plus forte, plus audible et plus que jamais rester à la pointe des négociations entre les peuples au service de la paix dans un monde en tension. »

et du Centre d'Accueil de la Genève Internationale (CAGI). Nous participons à de nombreuses manifestations en faveur de la Genève Internationale car il nous semble important d'être un acteur incontournable au service de son rayonnement.

Comment voyez-vous l'avenir de la Genève internationale ?

La Genève Internationale doit continuer ses nombreuses actions indispensables au maintien de la paix dans le monde.

De grands challenges attendent l'humanité en 2024, les nombreux théâtres de conflits dans le monde viennent tester la capacité de la Genève Internationale à démontrer qu'elle reste la citée mondiale du multiculturalisme et une ville incontournable au travers de ses organisations internationales comme l'ONUG pour permettre de rapprocher les peuples.

La Genève Internationale se doit être encore plus forte, plus audible et plus que jamais rester à la pointe des négociations entre les peuples au service de la paix dans un monde en tension.

« Geneva is the global model of multiculturalism! »

We are deeply invested in the International Geneva community through the Foundation for Geneva, the Diplomatic Club of Geneva, and the Welcome Centre of the Geneva International (CAGI). We participate in numerous gatherings in support of International Geneva because we believe it is important to be a key player in promoting its influence.

How do you envision the future of International Geneva?

The International Geneva must continue its many essential actions to maintain peace in the world

In 2024, humanity faces significant challenges, as numerous conflict zones around the globe testing International Geneva's capacity to demonstrate that it remains the global city of multiculturalism, and an indispensable city through its international organizations like the UOG to bring citizens together.

International Geneva must strive to be stronger, more influential, and remain at the forefront of negotiations between nations more than ever, serving peace in a world under tension



CRAFTED FOR ALL YOUR SENSES

DISCOVER THE NEW GENESIS G90

With the G90 all you get is everything. It is equipped with the finest interiors and technology as standard, offering the incomparable Genesis experience. Experience the ultimate expression of quality and performance.

GENESIS.COM

Energy label 2023

A
B
C
D
E
F
G

Genesis G90 3.5T 305.2 kW (415 HP) AWD petrol, 8-speed gearbox; total consumption (combined): 11 l/100 km, CO₂ emissions (combined): 248 g/km (according to WLTP), energy efficiency class: G; Emissions CO₂ from the production of carburant: 58 g/km